



Information Station-Truly Outstanding Friendly Service

"Excuse me, where can I find something tasty?" "Excuse me, what are the specialty products of this region?" If you have any question during your journey in Taiwan, come to the Information Station and you may be pleasantly surprised at their warm hospitality!

To help travelers with their journey, the Taiwan Tourism Bureau collaborates with various stores and service providers throughout Taiwan to establish the "Information Station" system that helps visitors in Taiwan.

You can spot an "Information Station" by its yellow, round "Information Station" sign with black letters. Other than maps and travel information, the station also has a Wi-Fi hotspot and QR codes that guide visitors to a variety of cloud-based travel services.

Travelers are able to experience "local characteristics" and "hospitality" by visiting any information station. The aim of establishing this information station system is to encourage visitors to come back so that they can continue to enjoy the beauty of Taiwan and the friendliness from the local people. Come on, don't be shy; everyone is invited to make inquiries at the "Information Station"!

24HR toll-free travel information hotline: 0800-011765



借問站 友善服務真正讚

「借問一下,哪裡有好吃的?」、「借問一下,這裡的特產是什麼?」。在旅行臺灣的旅途中有任何問題,來到借問站輕鬆的「借問一下……」,就會有讓人讚不絕口的驚喜!

為了以「歡喜相借問」的臺式熱情服務,協助自由行旅客解決疑 難雜症,交通部觀光署特別與全臺友善店家與服務單位合作設立 「借問站」,讓遊客輕鬆暢遊臺灣。

來到「借問站」的門口,您會看見黃底黑字的圓形「借問站」招牌,借問站裡除了有地圖資訊看板與友善的旅遊諮詢服務外,並設有WiFi熱點與QR code引導至雲端提供各項旅遊服務。

「借問站」讓您的旅遊過程融入了「在地」與「人情味」,就是想為旅人創造一遊再遊、一「遊」未盡的感動體驗,可看見臺灣之美,也感受熱情臺灣。請大家「免拍謝」,快去借問一下!。

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線 (1) 0800-011765



人生地不熟。一問解千愁

New Information Stations-Enjoy friendly experiences



周邊地區旅遊諮詢服務

桃竹苗i-center 旅遊服務體系



THE THE SECOND PROPERTY OF THE PARTY OF THE		
獅頭山遊客中心	新竹縣峨眉鄉七星村六寮60-8號	03-5809296
南庄遊客中心	苗栗縣南庄鄉東村大同路43號	037-824570
Taoyuan, Hsinchu, Miaoli i-center Travel Service Network		
Lion's Head Mountain Visitor Center	No.60-8, Liuliao, Emei Township, Hsinchu County	03-5809296
Nanzhuang Visitor Center	No.43, Datong Rd. ,Nanzhuang Township, Miaoli County	037-824570
中彰投i-center 旅遊服務體系		
梨山遊客中心	臺中市和平區梨山里中正路91-2號	04-25981331
谷關遊客中心	臺中市和平區博愛里東關路一段102號	04-25951496
八卦山脈生態遊 客中心	彰化市卦山路13之7號	04-7289608
松柏嶺遊客中心	南投縣名間鄉名松路二段181號	049-2580525
Taichung, Changhua, Nantou i-center Travel Service System		
Lishang Visitor Center	No. 91-2, Zhongzheng Rd., Lishan Village, Heping Township, Taichung City	04-25981331
Guguan Visitor Center	No. 102, Sec. 1, Dongguan Rd., Boai Village, Heping Township, Taichung City	04-25951496
Baguashan Mountain Range Tourist Center	No. 13-7, Guashan Rd., Changhua City	04-7289608
Songboling Visitor Center	No.181 , Minsong Rd., Sec. 2, Mingjian Township, Nantou County	049-2580525

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線 (10800-011765



昔問站資訊



客家大院姜太公中部道場

「客家大院姜太公中部道場」座落於苗栗縣銅鑼鄉雙峰山的山脈山腰,面向後龍溪與銅鑼公館平原,山腳下「客屬大橋」是連接公館鄉、銅鑼鄉及三義鄉的重要道路。

客家大院昔日以桐花樂活主題公園為人熟知,2017年首次委外經營,園方以「貓貍」為主題延伸出童話風格重新打造成更具風情的休閒花園。2021年「陽明山姜太公道場」接下此處並設立中部道場,偌大的園區不僅保留創立初期建造的「客家大院」、15公頃大的「桐花公園」,更精心打造各式裝置藝術及造景,如復古的日式老街、童趣的特色地景及宗教廟宇祈福儀式的道場等。

Hakka Courtyard Jiang Taigong Central Daochang

The Hakka Courtyard Jiang Taigong Central Daochang is perched on the mid-slope of Shuangfeng Mountain in Tongluo Township, Miaoli County, overlooking the Houlong River and the plains of Tongluo and Gongguan. At the base of the mountain lies the Hakka Bridge, an essential route connecting Gongguan Township, Tongluo Township, and Sanyi Township.

Formerly known as the Tung Blossom Lohas Park, the Hakka Courtyard was first outsourced to private management in 2017. The park was transformed into a charming leisure garden with a fairytale-inspired theme centered around the adorable "Maoli" character. In 2021, the Yangmingshan Jiang Taigong Daochang took over, establishing the Central Daochang. The expansive 15-hectare park not only retains the original "Hakka Courtyard" and "Tung Blossom Park," but also features a variety of art installations and landscapes, including a retro Japanese street, whimsical landscapes, and religious temple rituals.

台灣好行•台灣觀巴

台灣好行 輕鬆出遊好方式

「台灣好行(景點接駁公車)」服務將旅客從景點附近的臺鐵、 高鐵等交通場站接送至主要觀光景點,是想自行規劃行程又不想 開車或跟團的旅客,節能減碳與輕鬆出遊的好方式。

Taiwan Tourist Shuttle - The Easy Way to Travel

The "Taiwan Tourist Shuttle" is a bus service designed exclusively to help travelers, both local and foreign, get around Taiwan with the utmost convenience and economy. From Taiwan Railways train stations and High Speed Rail stations, the shuttle buses take travelers to nearby tourist attractions, covering all of the island's main scenic destinations. The Taiwan Tourist Shuttle is the easiest and most convenient way to travel for people who are without their own transportation and are not with a tour group. It not only allows them to plan their itineraries flexibly, but also resonates with the new tourism trend of energy conservation and carbon reduction.







台灣觀巴 深度體驗悠遊臺灣之美

「台灣觀巴」集合全臺灣各大景點,規劃多種精采套裝行程,悠遊臺灣特色風光、體驗在地文化,發現臺灣無限魅力!「台灣觀巴」可直接至飯店、機場及車站迎送旅客並提供全程交通、導覽解説、旅遊保險及低成行人數等貼心服務,讓您輕鬆體驗低碳小旅行。

Taiwan Tour Bus-In depth Appreciation of Taiwan's Splendors

The Taiwan Tour Bus covers major tourist destinations in Taiwan with a variety of dazzling travel itineraries, allowing you to visit the beautiful island of Formosa with ease and discover her infinite appeal! The Taiwan Tour Bus offers convenient, comfortable and friendly guided tours to various top tourist destinations, with pick-up and drop-off at your hotel, airport, or rail stations. Other thoughtful services such as travel insurance allow you to enjoy your sightseeing journey effortlessly and comfortably.

















客家大院姜太公中部道場

地址:苗栗縣銅鑼鄉龍泉15號

電話:0938-813638

網址:https://www.facebook.com/GrappaJiang/

營業時間: 08:30-17:30

每年春末夏初之際,「客家大院姜太公中部道場」裡上萬顆油桐花樹盛開, 暖風一吹花朵如白雪般繽紛飄落,步道就像鋪了一層白色的地毯,為園區增添非 凡的美景。

園區內的客家大院建築物面積約300坪,古厝結合古典與現代工法翻修,並營 造大器格局與莊嚴之美,為目前苗栗最大的閩南客家三合院。白牆紅瓦的三合院 式建築,外觀可見高高翹起的燕尾脊和圓拱門造型,主殿供奉湄洲媽祖神像

兼具宗教與旅遊,讓「客家大院姜太公中部道場」具有全國最大宗教文化旅 遊園區的稱號,每當油桐花盛開時,更是許多遊客爭相造訪的賞花勝地。

Hakka Courtyard Jiang Taigong Central Daochang

Address: No. 15, Longquan, Tongluo Township, Miaoli County

Telephone: 0938-813638

Website: https://www.facebook.com/GrappaJiang/

Business hours: 8:30am-5:30pm

Each year, from late spring to early summer, tens of thousands of tung trees bloom within the Hakka Courtyard Jiang Taigong Central Daochang. As the warm wind blows, the blossoms fall like snowflakes, carpeting the walkways in white petals, adding a breathtaking beauty to the park.

The Hakka Courtyard's main building covers approximately 300 square meters and has been renovated to combine classical and modern construction techniques. This creates a grand and dignified ambiance, making it the largest Minnan-style Hakka Sanheyuan courtyard in Miaoli County. The white walls and red tiles of the Sanheyuan compound feature high-flying swallowtail roof ridges and round arch doors, with the main hall enshrining the statue of Mazu, the Sea Goddess from

Blending religion and tourism, the Hakka Courtyard Jiang Taigong Central Daochang is recognized as the largest religious and cultural tourism park in the country. During the tung blossom season, it becomes a popular destination for flower-viewing visitors.

→ 鄰近資訊 Food / Accommodation / Places to go

銅鑼窯

苗栗縣銅鑼鄉竹森村9鄰74-1號 0983-639185

08:00-12:00; 13:30-17:00

建議來電詢問

Tongluo Kiln

♥ No. 74-1, Zhusen, Tongluo Township, Miaoli County

8:00am-12:00am;1:30pm-5:00pm

It is recommended to call ahead and inquire. 福欣園客家餐館

苗栗縣銅鑼鄉福興村中山路62號

037-983345

11:00-14:00 ; 17:00-19:30 不定期公休

Fuxinyuan Restaurant

♥ No. 62, Zhongshan Rd., Tongluo Township, Miaoli County ₪) 037-983345

(§ 11:00am-2:00pm,5:00pm-7:30pm Irregular holidays

3 丹楓餐廳

苗栗縣銅鑼鄉中正路147號

037-980701 11:00-13:30 ; 17:00-19:00

Danfeng Restaurant

♥ No. 147, Zhongzheng Rd., Tongluo Township, Miaoli County

© 11:00am-1:30pm;5:00pm-7:00pm

4 頂好牛肉麵

苗栗縣銅鑼鄉銅鑼村33鄰中正路28號 037-984272 11:00-20:00

Dinghao Beef Noodles

 No. 28, Zhongzheng Rd., Tongluo Township, Miaoli County ы) 037-984272 № 11:00am-8:00pm

5 張記小館

苗栗縣銅鑼鄉銅鑼村15鄰中正路19-10號 037-985222

週一11:00-14:00 週二11:00-14:00;17:00-19:00

週三~週日11:00-14:00;17:00-20:00

Zhang's Eatery

♥ No. 19-10, Zhongzheng Rd., Tongluo Township, Miaoli County ₪) 037-985222

(§ 11:00am-2:00pm (Monday) 11:00am-2:00pm,5:00pm-7:00pm

(Tuesday) 11:00am-2:00pm,5:00pm-8:00pm (Wednesday to Sunday)

6 微光書旅

苗栗縣銅鑼鄉銅鑼村19鄰中正路5號 0988-730021

Glimmer Hostel

♥ No. 5, Zhongzheng Rd., Tongluo Township, Miaoli County ₪) 0988-730021

7 九湖休閒農場

苗栗縣銅鑼鄉九湖村10鄰92-16號 037-983711

杭菊花季為11月上旬-12月上旬

Jiuhu Leisure Farm

♥ No. 92-16, Jiuhu, Tongluo Township, Miaoli County

Ohrysanthemum flowering season is from early November to mid-December.

8 臺灣客家文化館

苗栗縣銅鑼鄉九湖村銅科南路6號 037-985558 09:00-17:00(週二休館)

Taiwan Hakka Museum

 No. 6, Tongke S. Rd., Tongluo Township, Miaoli County **⇒**) 037-985558

9:00am-5:00pm(Closed on Tuesday)

9 銅鑼茶廠

苗栗縣銅鑼鄉九湖村九湖132-16號 037-987358 09:30-17:00

Tongluo Tea Factory

♥ No. 132-16, Jiuhu, Tongluo Township, Miaoli County **⇒**) 037-987358 ③ 9:30am- 5:00pm

10 小樹的家

苗栗縣銅鑼鄉福興村3鄰中山路130之1號 0955-661256

Treehouse Homestay & Cafe

♥ No. 130-1, Zhongshan Rd., Tongluo Township, Miaoli County ы) 0955-661256

11 盛香餅店

苗栗縣銅鑼鄉中正路198號 037-981452 07:00-20:00

Shengxiang Pastry Shop

♥ No. 198, Zhongzheng Rd., Tongluo Township, Miaoli County ы) 037-981452 ⊕ 7:00am-8:00pm

12 中興旅社

苗栗縣銅鑼鄉銅鑼里新興路4號 037-981429

Zhongxing Hotel

♥ No. 4, Xinxing Rd., Tongluo Township, Miaoli County

13 錦香餅舖

苗栗縣銅鑼鄉中正路94-1號 037-981101 08:00-21:30

Jinxiang Pastry Shop

♥ No. 94-1, Zhongzheng Rd., Tongluo Township, Miaoli County

14 銅鑼炮仗花海公園

苗栗縣銅鑼鄉(119鄉道) 037-982130

炮仗花季為2月-3月 **Tongluo Flamevine Park**

♥ Tongluo Township, Miaoli County (119 Rural Highway) ы) 037-982130 ⊕ Flamevine flower season is from February to March.

15 大補內彈珠汽水觀光工廠

苗栗縣銅鑼鄉民生路11號 0910-900884 採預約制,出發前請先電話預約導覽時

Dapunei Marble Soda Tourist Factory

♥ No. 11, Minsheng Rd., Tongluo Township, Miaoli County Guided tours are available by appointment only. Please call ahead to schedule your visit.

16 雙峰草堂

苗栗縣銅鑼鄉雙峰路86-1號 037-987198

週四、五13:00-18:00 週六、日11:00-18:00

Twin Peaks Tea House

♥ No. 86-1, Shuangfeng Rd., Tongluo Township, Miaoli County

⊕ 1:00pm-6:00pm

(Thursday and Friday) 11:00am-6:00pm (Saturday and Sunday)

17 銅鑼有一種慢民宿

苗栗縣銅鑼鄉雙峰路文園巷86之3號 0988-683729

Downshifters House B&B

No. 86-3, Wenyuan Ln., Shuangfeng Rd., Tongluo Township, Miaoli County

18 東華樟腦廠

苗栗縣銅鑼鄉樟樹村竹圍2號037-987899 08:30-17:30

Donghua Camphor Factory

♥ No. 2, Zhuwei, Tongluo Township, Miaoli County

ы) 037-987899 ⊕ 8:30am-5:30pm